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Zápisnica s online stretnutia komisie na ochranu verejného 

poriadku, životného prostredia a sociálnych vecí obce Zálesie 
 

 

Termín:  29.4.2021 o 19:00 hod.  

Miesto:  Online 

Prítomní:  

Peter Milko – Predseda komisie 

Stanislav Zajaček ml. – člen 

Viera Klimová – člen 

Bažányi Juraj – člen 

Silvia Selecká – člen 

Martina Kocmundová – člen 

Marián Perger – starosta, hosť 

Viliam Páleník – poslanec, hosť 

Neprítomný : 

Božena Ručeková - člen 

 

 

Program: 
1. Počet a stav zaplatených a nezaplatených poplatkov za odpad, vrátane odovzdaných nálepok, 

2. Loptové hry v parku – podnet od obyvateľky poľnej ulice, 

3. Workoutové ihrisko -podnet občanov nesúhlas s umiestením, 

4. Olejo box 

5. Neporiadok Malinovská / Ivánska – podnet z posledného OZ 

6. Bránička cintorín – podnet z posledného OZ 

7. Nebezpečnú dopravnú situáciu pri výjazde z Obilnej ul. na Lesnú ul.  – podnet obyvateľa, 

8. Podnet obyvateľky túlavé mačky, 

9. Psie koše. Návrh na pravidelne čistenie a dopĺňanie sáčkov, 

10. Trhovisko – VZN k trhovisku, 

11. Zberný dvor, otváracia doba, 

12. Iné 

 

Na úvod predseda komisie privítal, členov novozaloženej komisie a hostí. 

 

1. Počet a stav zaplatených a nezaplatených poplatkov za odpad, vrátane odovzdaných nálepok, 

 

Komisia sa oboznámila so stavom a počtu zaplatených nádob na komunálny odpad o čom informovala pani 

Selecká : K 29.4.2021 uhradilo poplatok za odvoz KO 796 poplatníkov ( 790 si nálepky prevzalo a 6 si zatiaľ 

nálepky neprevzalo ) a asi ešte 29 poplatníkov by malo prísť zaplatiť. Je to reálny počet oproti minulého roku.  

Pomer pri 120l nádobách máme 216 týždenný vývoz 536 dvojtýždenný, pri 240l máme 10 týždenný vývoz a 

22 dvojtýždenný. Čo znamená, že aj napriek vyššiemu poplatku si ľudia nechali aj týždenným interval 

v prakticky nezmenenom počte. Úlohou komisie do ďalších zasadaní, je zaoberať sa odporúčaním pre 

poslancov sa či ponechať alebo neponechať týždenný interval. Starosta obce informoval, že bol zvolený do 

komisie na obstaranie firmy na zber KO. 

 

 

Odporúčanie: 

Členovia komisie skonštatovali, že výber za KO je v obci uspokojivý a nie je nutné ďalšie riešenie neplatičov 

nakoľko väčšina obce má poplatky za KO uhradené. Výzva do budúcna pre obec je zber kuchynského odpadu, 

ktorý podľa zákona musia mestá a obce zvládnuť, podľa tohto do budúcna môžeme v budúcnosti navrhnúť 
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upraviť interval vývozu KO. Starosta obce informoval, že na ďalšom zasadaní komisie bude informovať 

a predkladať riešenia podľa vývoja situácie s obstaraním firmy na KO. 

 

 

2. Loptové hry v parku – podnet od obyvateľky poľnej ulice, 

 

 

Predseda komisie informoval o podnete obyvateľky z prízemia bytoviek na problémy spojené s loptovými 

hrami v parku, ktoré spôsobujú obyvateľom určite problémy. Sťažovateľka, žiada doplniť kríky tak ako sú 

inde aj jej pred plot, aby lopty nepreletovala ku nej na pozemok. Členovia komisie diskutovali o funkčnosti 

parku a využitia pre dospievajúcu mládež. Padli návrhy na doplnenie kríkov a vytvorenie priestoru na loptové 

hry do priestoru medzi trhoviskom a kostolom. Alternatívou je možnosť loptové hry realizovať na verejne 

prístupnej časti ihriska pri futbalovom ihrisku.  

 

Odporúčanie: 

Členovia komisie odporúčajú starostovi obce výsadbu kríkov pred plot sťažovateľky po konzultácií so 

záhradníkom ktorý má na starosti park, zároveň odporúča obci o vytvorenie priestoru na loptové hry 

v priestore medzi trhoviskom a kostolom. Komisia víta aktivitu klubu Atletiko Zálesie s ponukou, aby sa loptové 

hry mohli realizovať aj na verejne prístupnej časti futbalového ihriska.  

 

 

 

3. Workoutové ihrisko -podnet občanov nesúhlas s umiestením, 

Predseda komisie informoval, že plán na budovanie workoutového ihriska bola téma posledného zasadania 

OZ na základe čoho prišli na obec tri nesúhlasné stanoviska s umiestnením ihriska v tejto časti obce. 

 

Odporúčanie: 

Členovia komisie po prerokovaní a diskusií k miestam možného umiestnenia ihriska upozorňuje pána starostu 

a obecné zastupiteľstvo na 3 sťažnosti obyvateľov podané na obec  súvislosti so zámerom umiestniť toho 

ihrisko do priestoru prechodu medzi ulicami Dlhá a Starobystrickou  ulicou a zároveň komisia upozorňuje na 

fakt, že v priestoroch tohto prechod je vstup na súkromný pozemok, ktorý bude nutné vyriešiť. A komisia 

navrhuje urobiť také kompromisné rozhodnutie, aby boli spokojné všetky strany. 

 

 

4. Olejo box,  

Starosta informoval komisiu v bode 1, že cieľom obstarávania nového dodávateľa na komunálne odpad, je 

obstarať všetky služby vrátane dovoz oleja a z tohto dôvodu predseda komisie navrhuje tento bod odložiť, až 

po rozhodnutí o tom či táto služba bude obstaraná ináč.   

Odporúčanie: 

Komisia odporúča, realizáciu olejo boxu riešiť až po obstaraní firmy na odvoz odpadu v obci z dôvodu dodania 

komplexnej služby od jedného dodávateľa. 

5. Neporiadok Malinovská / Ivánska – podnet z posledného OZ, 

Pani Kocmudová informovala, že občania zrealizovali brigádu a predmetnú križovatku upratali. Križovatka 

bola v hroznom stave a dlhodobo zanedbaná. Celkovo vstup do obce by mal vyzerať podľa nej ináč, 

reprezentatívne. Predseda komisie poďakoval pani Kocmundovej za upratanie tohto priestoru. 

V ďalšej debate členovia komisie poukázali na mnoho nepokosených pozemkov o ktoré sa majitelia nestarajú.  
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Odporúčanie: 

Členovia komisie ďakujú aktivite Maťke Kocmundovej a susedom za upratanie vstupu do obce a odporúčame 

obci, aby prevzala starostlivosť aj za túto časť obce. Komisia do budúcna zabezpečí väčšiu aktivitu 

z problémom nekosených pozemkov v obci. 

 

6. Bránička cintorín – podnet z posledného OZ 

Na poslednom zasadaní OZ sa preberal problém so zatvorenou bráničkou zo zadnej strany cintorína, ktorú 

využívajú najmä deti ako bezpečnú skratku domov.  Starosta informoval, že zamestnanci OU dostali od pána 

starostu informáciu, aby táto bránička podľa možností ostala otvorená. Zákon prikazuje, aby cintorín bol mimo 

otváracích hodín uzamknutý na druhej strane v obci absentujú bezpečné chodníky a je dôležite aby sa deti 

bezpečne dostali domov. Starosta obce informoval, že prioritou obce vybudovať chodník okolo cintorína. 

 

Odporúčanie: 

Komisia zobrala informáciu od pána starostu na vedomie zámer na vybodovanie bezpečného prechodu okolo 

cintorína po uliciach Okružná – Malinovská do tejto doby komisia odporúča, aby minimálne v čase otváracích 

hodín na cintoríne bola táto bránička odomknutá. 

 

7. Nebezpečnú dopravnú situáciu pri výjazde z Obilnej ul. na Lesnú ul.  – podnet obyvateľa, 

Komisia sa oboznámila s podnetom obyvateľa obce na nebezpečnú križovatku ulíc Obilnej a Lesnej z dôvodu 

neprehľadnosti zapríčinenú veľkým stromom – tujou, nie je možne bezpečne prechádzať križovatkou 

a uplatňovať pravidlo pravej ruky. Tuja rastie na obecnom pozemku, vlastníctvo oficiálne k nej nik nepriznal 

a ani o výsadbu tejto zelene na obecnom pozemku nik nežiadal. Obec listom vyzvala obyvateľa ktorý býva 

najbližšie k zeleni aby si zeleň odstránil, tento obyvateľ nereagoval a zeleň neodstránil. Pán starostu odpovedá, 

že v spolupráci s pani obecnou právničkou bude musieť zavolať dopravného policajta miestne príslušného, 

aby posúdil, či je tento strom z hľadiska dopravného nebezpečný. 

 

Odporúčanie: 

Komisia navrhuje obci riešiť situáciu s pani obecnou právničkou a obrátiť sa na stanovisko na dopravný 

inšpektorát a podľa zákona zabezpečiť výrub tejto zelene.  

 

 

8. Túlavé mačky - podnet obyvateľky 

Komisia obdržala podnet od obyvateľov z Dolnomajerskej ulice ohľadne premnožených mačiek. Obyvateľka  

aj po upozornení na problém prikrmuje túlavé mačky, ktoré následne špinia, nekontrolovane sa rozmnožujú 

a nie sú veterinárne ošetrené. Obyvatelia sa obávajú, že takéto mačky môžu šírovať nákazlivé choroby. V 

podnete pani obyvateľka uviedla telefónne číslo, ale iba s krstným menom kto je majiteľom mačiek. Z 

uvedeného dôvodu podľa vyjadrenia obecného nemôže postupovať v zmysle výzvy priamo na pani majiteľku 

aby uvedený problém riešila. Podľa informácie od pána starostu oslovil viaceré združenia, ale žiadne nemá 

záujem problém s mačkami riešiť. Problém je hlavne s tým, že mačky je zložité odchytiť, následne je nutná 

sterilizácia na účet obce.  

 

 

Odporúčanie: 

Komisia berie tento problém na vedomie a  v spolupráci s obcou sa budú snažiť nájsť východisko. 

 

 

9. Psie koše. Návrh na pravidelne čistenie a dopĺňanie sáčkov 

Pán starosta informoval komisiu, že koše sú pravidelne vysypávane a sáčky dopĺňané. Stáva sa, na niektorých 

miestach Za Záhradami. sa tieto sáčky minú v priebehu jedného dňa. Obec má vyhradené určité množstvo na 

daný rok, preto sú dopĺňané iba v stanovených intervaloch. Pani Kocmundová namietala, že koše boli vyvezené 

až po 3 týždňoch Jasenová, Ivánska ulica. V košoch často končí aj komunálny odpad nakoľko nie sú označené. 

Pán starosta informuje, že rozpis je a funguje a bude zverejnený na internete.  
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Odporúčanie: 

Komisia a pán starosta sa zhodli že je potrebné tieto koše označiť nálepkami, že sa jedná o koše na psie 

exkrementy nakoľko nie sú označené, že nie sú na komunálny odpad. Zároveň komisia odporúča pánovi 

starostovi zverejniť kedy sa tieto aj ostatné koše vyvážajú.  

 

10. Trhovisko – VZN k trhovisku, 

Podľa platného VZN máme stanovené podmienky konania pravidelných a nepravidelných trhov konaných v 

obci. Podľa tohto VZN je nutné uznesením potvrdiť odkedy a dokedy sa trhy konajú rovnako je nutné potvrdiť 

výšku poplatku.  Pán poslanec Páleník predložil navrhované uznesenie ktoré odporúčame poslancom prijať.  

 

Navrhované uznesenie pre poslancov OZ :  

 
1. V zmysle čl. 4 ods. (1) Všeobecného záväzného nariadenia č.2/2019 o podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a trhový poriadok pre príležitostné 

trhy obecné zastupiteľstvo určuje trhové obdobie 1.4. do 31.12 bežného kalendárneho roku. 

2. V zmysle čl. 11 ods. (1) bod b) Všeobecného záväzného nariadenia č.2/2019 o podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a trhový poriadok pre 

príležitostné trhy obecné zastupiteľstvo určuje výšku jednotkového nájomného 1,- 

euro za meter štvorcový a trhový deň. 

3. V zmysle Čl. 11 ods. (5) bod a) Všeobecné záväzného nariadenia č.2/2019 o podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a trhový poriadok pre 

príležitostné trhy obecné zastupiteľstvo určuje primeraný príjem obce na obyvateľa vo 

výške 300,- euro za rok a hodnotu hodiny dobrovoľníckej práce vo výške 10,- euro/hod" 
 

Pani Klimová informovala, že Príležitostné trhy sa budú konať podľa vývoju pandémie. Stoly sú zatiaľ pre 

predaj postačujúce, predajca Ovocia a Zeleniny by mal prísť predávať podľa vývoja pandemickej situácie  Pán 

starosta upozornil na zlý stav plachty, ktorá zakrýva trh. Je potrebné nájsť firmu s certifikáciou na daný typ 

opravy. Pán Zajaček skúsi zistiť či by možné využiť podporu z dotačnej  výzvy Župana BSK. 

 

Pani Klimová požiadal pána starostu, aby každú Sobotu obec zabezpečila odmoknutie vstupu na trhovisko 

a upratanie priestoru. 

 

Odporúčanie: 

Komisia odporúča prijať UZN od pána poslanca Páleníka. Výšku poplatkov, ale navrhuje prerokovať na 

finančnej komisii. Komisia ďalej odporúča nájsť firmu  na výmenu plachty a zaradiť tieto výdavky do rozpočtu 

na nasledujúci rok ( žiada finančnú komisiu na zaradenie do rozpočtu obce na rok 2022 ).  

 

11. Zberný dvor 

Pán poslanec Milko po rozhovore so zamestnancom zberného miesta zistil nasledovné informácie – zberné 

miesto je najviac využívané soboty od 10.00-15.00. Pravidelná návštevnosť je aj cez týždeň ale menšia. 

Komisia navrhuje otvoriť zberné miesto v nadväznosti na stiahnutie triedeného odpadu aj v stredu od 14.00-

18.00 hod. 

 

Odporúčanie: 

Komisia po prekonzultovaní všetkých pripomienok a v súvislosti zo stiahnutím triedeného odpadu odporúča 

starostovi obce nasledujúce otváracie hodiny – streda 14-18.00, sobota 10-15.00. 

 

12. Iné 

Premiestenie zberných nádob – Sklo 

Komisia konštatuje, že v okolí zberných nádob na sklo je neustále neporiadok, ľudia veľa krát aj z iných obcí 

tam nechávajú neprimerane veľa skla, nie len fľašiek a obec tak má v okolí týchto stojísk značný neporiadok. 
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Okrem pravidelnej práci zamestnancov, bola viac krát zorganizovaná brigáda obyvateľov, žiaľ za dva dni bola 

situácia v okolí rovnaká. Osvedčilo sa stiahnutie plastu a papiera na zberný dvor, čo v obci funguje a dva krát 

do týždňa je možné realizovať vývoz na zberný dvor. Z tohto dôvodu komisia jednohlasne navrhla tieto nádoby 

z obce stiahnuť a premiestniť na zberný dvor. Ak by určitá skupina obyvateľov nemala možnosť realizovať 

takýto vývoz komisia odporúča pánovi starostovi riešiť tieto požiadavky individuálne. Napríklad zberom počas 

vývozu obedov pre dôchodcov. 

Odporúčanie: 

Potvrdzujeme predchádzajúce uznesenie ohľadne presunu zberných nádob separovaného odpadu na zberné 

miesto a odporúčame obci premiestniť na zberné miesto aj nádoby na sklo, z dôvodu opakovaného neporiadku 

okolo týchto stojísk. 

 

Odstránenie neaktuálnych reklamných plôch 

Pán Bažányi prišiel s podnetom na odstránenie reklamných tabúľ – materská škola. Zároveň upozorňuje na zle 

otočený kanalizačný poklop na ulici Lesná, výjazd Malinovská. Poklop je mrežami otočený v smere jazdy, 

čím je nebezpečný pre cyklistov. 

 

Odporúčanie: 

Komisia žiada pána starostu aby preveril odstránenie bývalých reklamných tabúľ v obci zabezpečil otočenie 

poklopu na ulici Lesná. 

 

 

V Zálesí, dňa 2.5.21                                                                             Zápis: Peter Milko a Viera Klimová 

 

 


